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Verontschuldigd: Judoclub Budo Noki, Jeroen Nagels 

Afwezig: Tang Soo Do, Sport & Opleiding vzw 

De vergadering wordt geopend door Dave Geentjens (ondervoorzitter – Ryo Dojo Karate) die voorzitter Jeroen 

verontschuldigd die er onvoorzien niet kon bij zijn deze avond. 

1.a) Sportraad. Ledenopvolging. Aanvraag lidmaatschap Thor Events vzw 
Voorstelling door sportfunctionaris Bart Mullie via powerpoint 

 Vraag van Philippe Ghekiere (Yogaclub Druivenstreek) om meer info van de vereniging: Bart meldt dat dit 

geen traditionele sportvereniging is met regelmatige werking, maar dat zij initiaties en sportkampen 

aanbieden, vooral op voetbalvlak. Ze zijn actief in Hoeilaart, Overijse en Tervuren. 

Advies: geen opmerkingen of tegenstand, de Algemene Vergadering keurt goed dat Thor Events vzw lid wordt van de 

sportraad 

2.a) Lokaal beleid. Erkenning vereniging. Sport en opleiding vzw 
Voorstelling door Bart via powerpoint 



 Vraag van Serge Muyldermans (ERC Hoeilaart): is dit geen ‘papieren’ voorzitter? Bart meldt dat de 

voorwaarde is dat statuten in orde zijn en dat hij dit ook bij andere verenigingen niet kan controleren wat de 

voorzitter effectief doet. Hij meldt wel dat hij weet dat deze persoon zeer actief is in de vereniging als trainer 

en coördinator vb bij de stages en trainingen. De club is zelf afwezig en kan dit niet duiden. 

Advies: geen opmerkingen of tegenstand, de Algemene Vergadering geeft een positief advies aan het 

schepencollege om Sport en opleiding te erkennen. 

2.b) Lokaal beleid. Gebruik infrastructuur/erkenning/nieuwe initiatieven 
Voorstelling door Bart via powerpoint 

 Veronique Desmet (jiu-jitsu Kani Bazami) meldt dat ze reeds geruime tijd vraagt om de vrije uren in de 

sporthal te mogen hebben, dan kan hun club misschien deze uren gebruiken. Bart antwoordt dat de uren 

voor 15 mei aangevraagd dienen te worden en op basis daarvan uren worden toegekend volgens reglement 

en voorrang. De nadien beschikbare uren kunnen steeds nagevraagd worden bij de zaalwachters. De 

aanvrager van deze uren heeft deze uren gekregen voor een heel seizoen, enkel omdat clubs ‘hoger’ in 

voorrang deze uren niet gevraagd hebben. 

 Marijke De Rudder (Dynamo Wijndaal) haalt aan dat voor elke activiteit in de sporthal controleren of er les 

gegeven worden, wie er lesgeeft en of hij/zij een verzekering heeft voor de deelnemers moeilijk haalbaar 

lijkt. Anderzijds vindt ze het wel een goed idee om een capaciteit per zaal te bepalen, dit gebeurd al in 

andere gebouwen en een maximumcapaciteit kan veiligere sportbeoefening garanderen. 

 Philippe Ghekiere (Yogaclub Druivenstreek) vraagt zich af wat de voordelen zijn van erkenning of 

lidmaatschap van sportraad als iedereen toch gebruik kan maken van alle infrastructuur. Bart beantwoordt 

dat erkenning betere tarieven, voorrang, subsidies en andere vormen van ondersteuning oplevert 

 Bart vult aan dat er dan – indien deze zin wordt goedgekeurd voor toevoeging aan het reglement – er voor 

elke aanvraag controle moet gedaan worden, er zijn volgens hem wel een kleine tiental initiatieven die 

momenteel ook ‘privé’ lesgeven. Daarnaast vind hij dat de gemeente blij moet zijn met elke minuut 

infrastructuur die wordt gebruikt en elke Hoeilander die in beweging wordt gezet. De vermelding 

‘regelmatige’ sport wil wel zeggen dat dit om jaarlijkse initiatieven gaat en niet om éénmalige reservatie. Er 

moet ook duidelijk sprake zijn van ‘lesgeven’. Komen voetballen met vrienden bvb valt hier niet onder. 

 Iemke Kuijper (HTC Oranje) meent dat deze zin wel elke persoon kan beschermen die sport beoefent in de 

infrastructuur. Aansprakelijkheid is immers vaak ‘vaag’ en meldingen als ‘niet verantwoordelijk is voor 

gebeurlijke ongevallen’ zijn al regelmatig onderuit gehaald door advocaten in rechtzaken. 

 Pieter-Jan Lenaerts (VTB Ping-pong) vindt de vrijheid van vereniging belangrijk en meent dat de zin als een 

suggestie kan opgenomen worden in het reglement, maar niet bindend. Hij vindt het ook geen probleem dat 

er zich nieuwe initiatieven kunnen melden en vindt niet dat de sportraad andere initiatieven mag uitsluiten 

omdat er reeds 1 bestaat in de gemeente. Elk initiatief dat wenst te sporten is welkom in de gemeente. 

 Veronique reageert hierop dat sommige federaties wel in hun statuten hebben staan dat er in een bepaalde 

gemeente of afstand maar 1 club actief mag zijn. Dave reageert dat dit bvb bij judo en jiu-jitsu zo is, maar in 

andere sporttakken niet en dat er in de martiale arts per sporttak ook vaak verschillende federaties bestaan. 

 Dave meldt dat het Dagelijks Bestuur 2 bezorgdheden had: 

o De veiligheid garanderen voor elke Hoeilander in de gemeentelijke infrastructuren 

o Een wildgroei aan initiatieven tegen gaan en een kwalitatief aanbod proberen te verzekeren 

 Marijke denkt dat een ‘label’ een goed idee kan zijn en Bart geeft wat voorbeelden qua voorwaarden 

hiervoor, de raad meent wel dat ‘vzw’ zijn geen verplichting mag zijn bij dit label. 

 Michel Gahy (Petanqueclub Hoeilaart) stelt voor om de zin te wijzigen en de verantwoordelijkheid voor 

burgerlijke aansprakelijkheid en lichamelijke ongevallen bij de lesgever te wijzigen. 

De Algemene Vergadering gaat akkoord met volgend advies te formuleren aan het college bij wijziging van het 

reglement verhuur gemeentelijke infrastructuren 

“Bij het organiseren van regelmatige sportbeoefening onder leiding van een lesgever in de gemeentelijke 

infrastructuren dienen de lesgever een verzekering burgelijke aansprakelijkheid en een verzekering lichamelijke 

ongevallen af te sluiten voor zijn leerlingen” 



De Algemene Vergadering vraagt ook aan het Dagelijks Bestuur om een ‘label’ uit te werken voor 

risicogevechtssportclubs. De AV wenst geen specifieke eisen of voorwaarden voor nieuwe clubs. 

2.c) Lokaal beleid. Subsidies verenigingen 
Voorstelling door Bart via powerpoint 

Er komen geen opmerkingen op de verdeling van de subsidies:  

De Algemene Vergadering gaat akkoord met een positief advies voor de subsidieverdeling, dit zowel voor de 

uitbetaling van beleiddsubsidies, impulssubsidies als subsidies duurzaam sportmateriaal. 

 

3.a) Bovenlokaal beleid. Administratiepakketten 
Voorstelling door Bart via powerpoint 

 Serge meldt dat hij al de bijscholing bijgewoond heeft, maar dat wegens interne clubzaken er beslist werd 

om niet in zee te gaan met één van deze pakketten. Hij vraagt of er ook een financiële ondersteuning kan 

zijn indien er voor een ander pakket wordt gekozen. 

 Bart bevraagt welke clubs reeds met een pakket werken, gedragen door de federatie, dit is enkel het geval 

bij de tennis.  

 Dave zegt dat indien Serge met een ander pakket zou werken, hij het dagelijks bestuur zeker op de hoogte 

mag stellen en financiële ondersteuning en/of promotie voor andere verenigingen dan zeker zal besproken 

worden.  

3.b) Bovenlokaal beleid. Overleg 
Voorstelling door Bart via powerpoint 

 Iedereen reageert positief op het initiatief 

 Iemke zegt dat dit een goede evolutie is om al met enkele gemeenten te bekijken waar samenwerking en 

afspraken mogelijk zijn, vooraleer van hogerhand (Vlaanderen) gedwongen te worden tot besparingen, 

fusies en dergelijke. 

 Schepen Eva De Bleeker meldt dat de focus ligt op samenwerking tussen gemeenten, maar mogelijk tussen 

clubs ook in de toekomst, het is wel niet de bedoeling om clubs te verplichten om te fuseren, maar wel om 

te helpen waar samenwerking mogelijk is. 

 

4.a) Activiteiten. Voorbije activiteiten 2016. Feest van de Sport 
Voorstelling door Bart via powerpoint 

 Iedereen vond het een goede, geslaagde editie, geen opmerkingen 

 

4.a) Activiteiten. Voorbije activiteiten 2016. Vrijetijdsbeurs 
Voorstelling door Bart via powerpoint 

 Een goede datum voor dit evenement lokt wat discussie uit 

 Audrey Van Campenhout (Gympies) zegt dat mei en juni moeilijk zijn wegens vele feesten, toernooien en 

ook examens van de lesgevers 

 Iemke meent dat de beste datum ééntje is wanneer het piekmoment voor de inschrijvingen te verwachten 

valt. Bart zal hiervoor een mail sturen naar de clubs, met vraag om feedback om zo een inschatting te 

kunnen maken wanneer de beste periode is 



 Eva zegt dat het niet de bedoeling is dat elke vereniging daar massaal aanwezig is, twee personen kan 

volstaan. Ze neemt wel mee dat de vraag om beperking in tijd (bvb halve dag gecombineerde met nieuwe 

inwoners) zal meegenomen worden in de evaluatie 

 

4.a) Activiteiten. Agenda 2017 
Voorstelling door Bart via powerpoint 

Geen opmerkingen 

5.a) Sportinfrastructuur.Schoolsportinfrastructuur 
Voorstelling door Bart via powerpoint 

 Audrey vraagt om de scholen die de sporthal gebruiken te wijzen op goed gebruik en correcte kledij bij het 

sportmateriaal, omdat zij immers zien dat dit niet altijd het geval is. Bart heeft dit reeds gemaild naar de 

Naschoolse Activiteiten en zal de leraars L.O. hier ook nog eens op wijzen. 

5.b) Sportinfrastructuur.Masterplan 
Voorstelling door Eva. Daags na de vergadering werd reeds de brief van de schepen alsook het volledige bestek 

verzonden. 

 Pol Van Den Broek (Soulstep) vraagt of de polyvalente zalen voor sport en jeugd samen zijn. Bart beaamt, 

maar dat deze nooit samen zullen gebruikt moeten worden wegens een andere frequentie: clubwerking 

tijdens het jaar versus speelpleinen enkel tijdens de vakantie 

 Paul Beetens (TC Jonge Wingerd) vindt dat de tennis met zijn meer dan 500 leden wat slecht bedeeld wordt: 

geen eigen cafetaria meer en slechts een zesde veld als verplichte optie. Eva antwoordt dat de verplichte 

opties erin zijn opgenomen om de investering hiervan te kennen buiten het gewone budget om. Dit is 

immers nodig indien er bovenlokale subsidie moet aangevraagd worden of om een aparte raming of budget 

te maken. Deze verplichte opties zullen opties per optie bekeken worden qua realisatie. Wat betreft de 

cafetaria is er nog niets bepaald qua uitbating, wordt er een ruimte voorzien met zicht op tennis en is er een 

tweede deel dat kan gebruikt worden door tennis/andere clubs met aparte ingang. 

 Iemke meldt ook dat de firma’s met originele oplossingen kunnen komen indien ruimtegebrek bvb 

tennisterrein op het dak 

 Iemke vraagt hoeveel budget er voorzien is voor dit project, Eva antwoordt dat er 400.000 euro voorzien is 

per jaar gedurende 10 jaar. 

 Danny Bombaerts (ZA Team) vraagt of er bij een wandelverbinding tussen verschillende deelsites kan 

gekeken worden voor ’n loopvriendelijke ondergrond en verlichting. Zo kan er misschien ook ‘n (finse) piste 

op de site. 

 Er komt ook nog een vraag over de criteria van puntenberekening, Eva antwoordt hierop dat bvb 

duurzaamheid meetelt, maar verwijst naar het bestek deel A: administratieve bepalingen vanaf pagina 11. 

6) Rondvraag 
 

 Serge Muyldermans heeft enkele vragen nav infrastructuur voetbal. Deze zij niet geheim, maar niet iedereen 

heeft hier een boodschap aan, dus zal hij dit na de vergadering met Bart en Eva bespreken 

 Philippe merkt op dat Royal Hippo village werd georganiseerd met gemeentelijk geld voor manèges die 

voorts niet moeten erkend zijn, geen voorwaarden krijgen, geen lid moeten zijn van de sportraad, maar 

zomaar geld krijgen. Dit budget van 10.000 euro vindt hij niet eerlijk 

 Eva antwoordt dat dit om 8.000 euro ging en de manèges hierin mee hebben geinvesteerd én georganiseerd. 

Dit was ook met het ook op toerisme, Hoeilaart promoten als paardengemeente. Ze zal de opmerking wel 

meenemen naar het schepencollege voor ’n volgende editie 



 Dave: Op 8 januari is het nieuwjaarsreceptie voor de raden en inwoners. Elke raad zou 1 ‘chinese vrijwilliger’ 

moeten afvaardigen die om 14.30 uur even komt helpen. Interesse? Mail Bart ! 

 


